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L’alumnat i famílies de l’IES La Mallola, en representació de tots els joves 
d’Esplugues, demanem a l’equip de govern del nostre Ajuntament quines 
mesures prendrà davant els fets que van patir dues companyes del nostre 
institut el darrer 9 de maig a la discoteca Young Cherry. 
 
També sol·licitem als altres partits polítics: PP, ICV, CiU i ERC que diguin 
si pensen fer alguna cosa al respecte. 
 
Nosaltres demanem: 
 

1. El tancament de les discoteques que controla l’acusat. 
2. Que el violador no pugui sortir de la presó amb fiança. 
3. Que si li apliqui la pena màxima de presó. 

 
Tot i que sabem que no és competència municipal volem que el Ple 
s’impliqui i aconsegueixi que les autoritats competents controlin i 
investiguin el funcionament d’aquestes discoteques perquè s’hi 
infringeixen moltes normes, com ara: fumar, vendre alcohol a menors 
d’edat, subministrar drogues, deixar entrar a joves que no tenen l’edat 
mínima i abusar de menors. 
 
Bé, des d’Esquerra Republicana donem tot el suport a les demandes fetes per 
l’alumnat i les famílies de La Mallola, i donarem tot el suport a l’equip de govern 
per intervenir, de forma activa, per tant demanem que l’Ajuntament es personi 
en la causa contra el propietari de John Cherry,  Alberto Hidalgo, com acusació 
particular, per tal de fer recaure el màxim pes de la llei sobre la seva persona, 
si queda demostrada la seva culpabilitat. 
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Queremos agradecer a este Ayuntamiento, la subvención concedida a 
esta Asociación para el año 2009 de 154,50€ para el mantenimiento del 
local, ya que el año anterior nos fue denegada. 
 
Gastos anuales de mantenimiento del local de ésta Asociación: 
 
Impuesto contribución de Esplugues  355€ 
Impuestos Metropolitana de Barcelona   60€ 
Agua       300€ 



Electricidad      220€ 
Teléfono (no podemos pagarlo)      0€ 
Seguro obligatorio    180€ 
Conservación       60€ 
Gastos de oficina       75€ 
 
Total año             1.250€ 
 
 
Preguntas 
 
1.-¿Quien paga al resto de Asociaciones de Vecinos de Esplugues estos 
gastos? 
2.-Si estos gastos o parte de ellos son subvencionados por este 
Ayuntamiento al resto de asociaciones ¿por qué a Finestrelles no? 
3.- ¿Con la subvención de 154,50€ en dos años, tenemos que ceder el 
local a las campañas electorales? 
4.- Agradeceríamos a los partidos políticos que hiciesen las preguntas 
que consideren oportunas en sus ruegos y preguntas. 
 
Nota: Entregar copia de este escrito a todos los partidos políticos. 
 
 
Val, doncs en tot cas respondré, el que faré és una reflexió. Jo crec que el 
tracte és desigual, que les entitats que d’alguna manera tenen un local de 
propietat són castigades pel fet de tenir-lo, on fins i tot se’ls hi cobren els 
impostos, mentre que les altres entitats que no tenen local i que gaudeixen d’un 
local municipal doncs no tenen aquest problema. 
 
Malgrat tot crec que és un problema de la política cultural. Penseu que en el 
Pla de cultura, fins i tot una entitat com és l’Avenç, que em sembla que té 3 
sales polivalents per fer-hi activitats, no surt ni tan sols ressenyada com un 
equipament cultural, i aquest jo crec que és el principal problema que té la 
política dedicada a les entitats d’aquest ajuntament, que no té clara la funció de 
cada entitat ni aleshores tampoc de quina manera se les ha d’ajudar. 
 
També em consta que, per exemple, hi ha problemes a l’hora a locals que són 
municipals quan s’han de fer obres, de qui les ha de pagar, si la pròpia entitat o 
el propietari del local que en aquest cas és l’Ajuntament. Jo crec que és un 
desori, i espero que si s’ho han parlat doncs d’alguna manera ho puguin 
arreglar. 
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Aviat farà un any, concretament el mes de juliol, que va ser aprovat 
inicialment el projecte de ROM. 
Les persones signants vam presentar unes al·legacions, el termini de les 
quals acabava a principis de setembre. Al cap de tres mesos 
aproximadament vam mantenir una conversa amb el portaveu del PSC on 
s’ens va detallar el resultat de les nostres al·legacions; fins i tot després 
vam mantenir una altra conversa amb els portaveus de tots els grups 
municipals. 
A nosaltres ens va semblar imminent l’aprovació definitiva del ROM. Com 
és que ja han passat uns quants mesos i encara no s’ha portat a ple per a 
la seva aprovació definitiva? En quin estadi es troba? 
 
Penso que ens hem saltat l’ordre, però bé, en fi. Bé, ja ha explicat el Sr. Giner 
la pel·lícula de com va anar el procés del ROM, o sigui, de com va ser el ple, 
etc, per tant, m’estalviaré aquest pas, aquesta informació, i aniré per al següent 
pas, que diu: “Bé, des de les hores el reglament orgànic municipal està 
paralitzat, des que va entrar en el ple d’aquest ajuntament, malgrat que en el 
mes de juny es debatrà en aquest ple, ja que si l’equip de govern no presenta 
el text de la seva l’aprovació definitiva, Esquerra ho presentarà en forma de 
moció per a la seva aprovació, ja que sembla ser que el PSC vol aprovar-lo per 
unanimitat, i ara per ara no existeix tal unanimitat, desprès de 3 anys de 
debats, esmenes, reunions, més debats, presentació davant del ple, període 
d’exposició pública, al·legacions, més debats, més reunions, total, estem 
parlant del reglament orgànic municipal, no pas de la piràmide de Keops. Per a 
Esquerra és incomprensible l’actitud del PSC. Crec que amb el pla Caufec no 
van ser tan primmirats a l’hora de buscar consensos. 
 
 
 


